
 

Z á p i s n i c a 

 
z druhého zasadnutia Rady školy, Spojenej školy Nižná  

 

Miesto konania: klubovňa Spojenej školy 

Termín konania:   25. 10. 2023  

Prítomní :  podľa  priloženej prezenčnej listiny                                                                                                                                                                                

Program:     

1. Otvorenie – plnenie uznesenia 

2. Výročná správa školy za rok 2022 – riaditeľ školy, Ing. Roman Javorek, 

3. Informácia o školských vzdelávacích a výchovných programoch – zástupcovia 

riaditeľa, Ing. Vladimíra Kozáčiková, PaedDr. Martin Tomaga, 

4. Informácie o prijímacích skúškach, počte prihlásených a prijatých žiakov  a 

otváraných odboroch pre šk. rok 2023/24 – zástupca školy, Mgr. Marek Medvecký, 

5. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení V/V procesu 

v šk. roku 2023/24 – riaditeľ školy, Ing. Javorek, 

6. Informácie o zahájení šk. roku, vyjadrenie sa k hlavným úlohám a  projekty schválené  

pre školský rok 2023/24 -  riad. školy, Ing. Javorek, 

7. Plán výkonov externého štúdia na školský rok 2024/25 – riaditeľ školy, Ing. Javorek, 

8. Informácie z obecného zastupiteľstva o vzťahu obce Nižná k SŠ Nižná – zástupca 

obce, Ing. Rosina Jaroslav, 

9. OV, ŠI, ŠJ - organizačné zabezpečenie na šk. rok 2023/2024 – PaedDr. Tomaga,        

Bc. Gondová, Ing. Javorek, 

10. Plán práce Rady školy na  rok 2024 – predseda RŠ, Bc. Mária Garbiarová, 

11. Činnosť študentského parlamentu, štatút a voľby – zástupca žiakov, Pavol Glejtek, 

12. Rôzne, diskusia 

13. Uznesenie a záver 

      K bodu 1 - Otvorenie a plnenie uznesenia  

 Pracovnú poradu Rady školy otvorila a viedla Bc. Mária Garbiarová, predsedníčka RŠ,   

Spojenej školy Nižná. Prítomnosťou 11 členov RŠ porada bola uznášania schopná. Na  

úvod všetkých srdečne privítala. 

Ospravedlnení: 0 členov 

      Predložila program zasadnutia, ktorý bol počtom jedenásť hlasov schválený. Proti – 0 

hlasov, zdržal sa – 0 hlasov.  

 Mgr. Lešňovská prečítala uznesenie 1/23, kde boli úlohy splnené nasledovne:  

1. Rada školy odporučila informovať rodičov prostredníctvom Rodičovskej rady, 

aby sa žiaci odhlasovali zo stravy. Táto úloha aj naďalej trvá. 

 

2. Rada školy uložila Žiackej školskej rade navrhnúť zástupcu z radov žiakov do 

RŠ. Na jar 2023 sa konali voľby a za zástupcu bol zvolený Pavol Glejtek 

z III.B triedy. 

K bodu 2 - Výročná správa školy za rok 2022 – Ing. Javorek 

 Riaditeľ školy Ing. Roman Javorek v skrátenom čítaní predniesol Výročnú správu 

školy za kalendárny rok 2022 ktorá bola zaslaná členom rady školy v elektronickej podobe, 

na jej preštudovanie a pripomienkovanie. Správa bol bez pripomienok počtom 11 hlasov 

schválená. Proti – 0 hlasov, zdržalo sa 0 hlasov. Celé znenie správy je priložené ku zápisnici 

ako príloha č.1. v elektronickej podobe a vyjadrenie príloha č.1. 

K bodu 3 - Informácia o školských vzdelávacích a výchovných programoch – 

Ing.Kozáčiková, PaedDr. Tomaga  

 Ing. Kozáčiková informovala prítomných, že aj v tomto šk. roku boli všetky ŠkVP 

inovované. Pre žiakov I. ročníkov SOŠT a ŠUP sme vytvorili nové učebné plány. Menila sa aj 



časová dotácia hodín v niektorých predmetoch a ročníkoch, podľa požiadaviek vyučujúcich 

odborných predmetov. Ide napr. o predmet CIS, ktorý bol z druhého ročníka presunutý do 

prvého a v predmete ZAE bola znížená dotácia z 5 na 3 vyučovacie hodiny do týždňa, aby sa 

tak vytvoril priestor práve na CIS. Presunutím predmetu MIT z III. do II. ročníka vznikol 

priestor na nové predmety (elektromobilita pre autoelektronikov, alternatívne zdroje energie 

pre energetikov...). Rovnako bol upravený aj počet hodín na odbornom výcviku (prvý ročník 

– 6 hod, druhý r. zo 7 na 6 hod. a vo štvrtom sa počet zvýšil zo 16 na 17 hod). Aj tu boli 

aktualizované učebné osnovy, zakomponované nové trendy v priemysle a požiadavky firiem.  

 Zmeny a úpravy nastali aj na ŠUP v ŠkVP 3D dizajn, kde na základe požiadaviek 

učiteľov odborných predmetov na digitálne technológie a kompozičnú vizualizáciu bol 

vytvorený nový učebný plán začínajúc prvým ročníkom. Z projektu Talentovaná mládež sa 

podarilo zakúpiť 3D tlačiareň, ktorá výrazne pomáha pri výučbe. Podrobnejšie zmeny v ŠkVP 

prikladáme ako prílohu č. 2.  

 PaedDr. Tomaga doplnil informáciu o Autoelektroniku, kde pre tretí ročník boli UO 

doplnené kalibráciou systému ADAS, Programovanie a riadenie CNC strojov/Priemyselná 

automatizácia, kde v treťom ročníku pribudlo programovanie systému Beckhoff a Osobné 

počítače, počítačové siete (Informačno-mediálne technológie), v treťom ročníku pribudli 

základy programovania v Pythone, Internet veci (IoT).   

 

K bodu 4 - Informácie o prijímacích skúškach, počte prihlásených a prijatých žiakov  a 

otváraných odboroch pre š k.   r. 2023/24 – zástupca školy, Mgr. Medvecký   

 Mgr. Medvecký informoval prítomných o priebehu prijímacích skúšok na našu školu, 

počte prihlásených a prijatých žiakov, otváraných odboroch a celkovej situácii k dnešnému 

dňu. V krátkosti tiež priblížil kritériá na jednotlivé organizačné zložky SŠ (SOŠT a ŠUP), ako 

aj skutočnosť, že na učebný odbor 2683 H 11 elektromechanik – silnoprúdová technika, sú 

žiaci prijímaní bez skúšok. Podrobnejšie informácie prikladáme v prílohe č. 3.  

 

K bodu 5 - Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení V/V 

procesu v šk. r. 2023/24 – riaditeľ školy Ing.  Javorek 

 Riaditeľ školy, Ing. Javorek, oboznámil prítomných s aktuálnym stavom čerpania 

financií pre tento kalendárny rok, so situáciou po zvýšení nákladov na energie, ako aj 

prestavbou odborných učební, laboratórií, dielní na OV. Všetky priestory boli modernizované 

podľa požiadaviek trhu práce s ohľadom na možnosti školy (svojpomocne a zadarmo) 

a s maximálnym úsilím najmä majstrov OV, údržbárov a odborných učiteľov. Napriek tomu, 

skonštatoval, sme jedna z mála škôl, ktoré sú takto vybavené a vybudované. Zároveň aj touto 

cestou poďakoval všetkým, ktorí sa o to zaslúžili. Dňa 12.12.2023 bude na našej škole Deň 

otvorených dverí, kde boli všetci srdečne pozvaní, aby zhodnotili to, čo právom vyzdvihol.  

 

K bodu 6 – Informácie o zahájení šk. roku, vyjadrenie sa k hlavným úlohám  a  projekty 

schválené  pre školský rok 2023/24 -  riaditeľ školy, Ing. Javorek  

 Ing. Javorek informoval prítomných o projekte IROP, ktorý prebehol na našej škole 

a v súčasnosti čakáme na materiálno-technické zabezpečenie, ktoré je výsledkom jeho 

realizácie. 

 

K bodu 7 - Plán výkonov externého štúdia na školský rok 2024/25 – Ing. Javorek  

 Riaditeľ školy dal na schválenie Rade školy plán výkonov externého štúdia pre 

školský rok 2024/2025 pre SOŠT v odbore 2683 H 11 elektromechanik-silnoprúdová 

technika, kde plánujeme otvoriť jednu triedu s počtom 30 žiakov. Rada školy návrh schválila 

počtom 11 hlasov. Proti – 0, zdržal sa – 0 hlasov. Vyjadrenie Rady školy prikladáme ako 

prílohu č. 4. 

 



K bodu 8 – Informácie z obecného zastupiteľstva o vzťahu obce Nižná k SŠ Nižná – 

zástupca obce - Ing. Rosina Jaroslav  

 Starosta obce vyzdvihol veľmi dobrú spoluprácu SŠ s Obecným úradom a naopak, 

zároveň pripomenul aktivity, ktoré môžeme spolu zdieľať a zúčastňovať sa na nich, ako je 

napr. Nižnianska osmička – festival krátkometrážnych filmov, kde na propagácii pracovala aj 

naša ŠUP-ka. Poďakoval aj za pravidelné dopĺňanie informácií o činnosti školy vo vestibule 

OÚ. 

K bodu 9  - OV, ŠI, ŠJ - organizačné zabezpečenie  na šk. rok 2023/2024 – vedúci úsekov  

 PaedDr. Tomaga, zástupca riaditeľa pre OV, informoval prítomných o pripravenosti 

úseku na tento školský rok. Vyberáme:  

- bola podpísaná dohoda so 72 firmami a živnostníkmi o odbornej praxi v systéme 

školského vzdelávania,  

- naďalej prebieha duálne vzdelávanie s MTS s.r.o. Krivá, kde v každom ročníku sa 

pripravujú 3 žiaci v študijnom odbore 2697 K mechanik elektrotechnik – energetika 

pre prácu vo firme,  

- cez už spomínaný projekt IROP budú dobudované priestory na OV,  

- prebehli školské kolá súťaží Zenit, mladých elektronikou Skills Slovakia KIA, odkiaľ 

naši žiaci postúpili do vyššieho kola,  

- pripravujeme XVII ročník súťaže Odborných vedomostí a praktických zručností 

žiakov stredných škôl, ktorá sa uskutoční v Žiline,  

- zúčastníme sa Dňa otvorených dverí Žilinskej univerzity v Žiline,  

- taktiež prezentácie Inovatívnych technológií pre stredné školy v Dolnom Kubíne – 

Kňažia,  

- realizujeme vzdelávania pre MOV a odborných učiteľov,  

- pripravujeme rôzne súťaže, odborné stáže, školenia, Burzy povolaní...  

Bc. Gondová, vedúca ŠI, oboznámila prítomných s programom práce pre tento 

školský rok, z ktorého niektoré aktivity už boli zrealizované. Na internát je v tomto šk. 

roku prihlásených cca 60 žiakov, ktorí postupne prichádzajú najmä v zimných mesiacoch. 

Aktivity  sú zamerané najmä na šport, poznávacie a náučné prechádzky, tvorivé 

a kreatívne činnosti. Celkový plán činnosti prikladáme ako prílohu č. 5.  

Vedúca jedálne p. Veronika Kuráňová, informovala prítomných o aktuálnej situácii 

v školskej jedálni, kde sa veľmi výrazne zvýšil počet stravníkov najmä z radov žiakov 

prvých ročníkov. Boli vytvorené dve veľké prestávky, aby sa mohli vystravovať všetci 

záujemci, napriek tomu dochádza k menším oneskoreniam na vyučovanie. Väčší problém 

však vidí v zastaranom vybavení školskej kuchyne, kde dochádza k častému výpadku 

elektrickej energie práve pre nedostatočné vybavenie. Príloha č. 6 

 

K bodu 10 - Plán práce RŠ rok 2024 – predseda  RŠ – Bc. Garbiarová Mária  

 Bc. Garbiarová oboznámila prítomných s plánom práce RŠ pri SŠ v Nižnej na 

kalendárny rok 2024, ktorý bol vzatý na vedomie, nakoľko v budúcom kalendárnom roku 

budú prebiehať voľby z radov pedagogických a nepedagogických zamestnancov školy. Nové 

zloženie RŠ tak môže niektoré veci upraviť a prispôsobiť novým podmienkam a potrebám 

školy. Príloha bola zaslaná v elektronickej podobe č.2. 

 

K bodu  11 - Činnosť Žiackej školskej rady – zástupca žiakov, Pavol Glejtek  

 Predseda ŽŠR pomerne podrobne priblížil prítomným priebeh volieb do RŠ z radov 

žiakov, zloženie, podstatu tejto organizácie, ako aj jej činnosť v tomto školskom roku. ŽŠR 

pracuje v počte 17 žiakov a jej metodikom je PaedDr. Šimková Ivona. Sympatický je najmä 

široký záber pôsobnosti Školského parlamentu, ktorý sa nevenuje len žiakom a ich záujmom, 

ale podľa Štatútu aj zamestnancom školy  a širokej verejnosti obce Nižná. Podrobný plán 

práce prikladáme ako prílohu č. 7  

  



K bodu 12 - Rôzne, diskusia  

 Ing. Javorek – doplnil svoje informácie o skutočnosť, že tento rok nám do rozpočtu 

školy na jej rozvoj neprišli žiadne financie a čakáme na už spomínané projektové dotácie. 

Zatiaľ si všetky úpravy a vybavenie samofinancujeme. Zároveň dodal, že na DOD 

pripravujeme pozvánky aj plagáty pre širokú verejnosť.  

 Bc. Garbiarová pripomenula zástupcom rodičov, že voľby do RŠ sa budú musieť 

v blízkej dobe opakovať, nakoľko boli zvolení len dvaja náhradníci, čo pri častej výmene je 

nedostatočné.  

 Ing. Javorek požiadal Ing. Rosinu o možnosť poskytnúť priestor na pripojenie 

voltaického zariadenia, čo by sme mohli požívať ako učebnú pomôcku (modul) o ktorej 

údržbu sa budeme starať. Ten mu odpovedal, že v súčasnej dobe také priestory, ani zariadenia 

nemáme. 

  

K bodu 13 - Uznesenie , záver 

Uznesenie č. 2/2023 : 
➢ Berie na vedomie: 

a) Informácie o školských vzdelávacích a výchovných programoch . 

b) Informácie o prijímacích skúškach, počte prihlásených a prijatých žiakoch  a 

otváraných odboroch pre šk. r. 2023/2024.  

c) Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení V/V procesu 

v šk. r. 2023/24. 

d) Informácie o zahájení šk. roku, vyjadrenie sa k hlavným úlohám a  projekty schválené  

pre školský rok 2023/24. 

e) Informácie z obecného zastupiteľstva o vzťahu obce Nižná k SŠ Nižná.  

f) OV, ŠI, ŠJ – organizačné zabezpečenie na šk. rok 2023/2024. 

g) Plán práce RŠ pri SŠ v Nižnej na  rok 2024. 

h) Činnosť Žiackej školskej rady. 

➢ Schvaľuje: 

            1/ Program zasadnutia  bez pozmeňujúcich návrhov počtom 11hlasov,  

         (proti 0, zdržal sa 0) 

2/ Výročnú správu školy za rok 2022 a vyjadrenie RŠ k výročnej správe počtom 11 

hlasov,        (proti 0, zdržal sa 0)  

3/ Návrh plánu výkonov externého štúdia na školský rok 2024/25 a vyjadrenie RŠ 

k plánu výkonov externého štúdia počtom 11 hlasov. (proti 0, zdržal sa 0) 

➢ Odporúča: 

 1/  ŽŠR prispievať do školského časopisu a pomáhať tak pri jeho tvorbe. 

 

➢ Ukladá:   

1. Vedeniu SŠ  na základe výzvy od zriaďovateľa Žilina,  vykonať voľby do RŠ 

pri SŠ v Nižnej z radov pedagogických a nepedagogických zamestnancov.

       

T: rok 2024  

            Z: vedenie SŠ  

    

Uznesenie bolo schválené počtom  10 hlasov, čo predstavuje nadpolovičnú väčšinu. 

Zasadnutie RŠ v Nižnej dňa 25. 10. 2023  ukončila predsedníčka RŠ  Bc. Mária Garbiarová 

poďakovaním sa za aktívne a tvorivé rokovanie. 

 

Nižná 25. 10. 2023 

 

Zapísala:      Predseda Rady školy : 

Mgr. Ľubica Ľešňovská......................  Bc. Mária Garbiarová............................... 


